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NATURSKYDDSFÖNSNINGEN I SÖDNRTÄLJE
VSRKSAMHNTSBERÄTTELSE 2006

Styrelsen frr infOr årsmötet år 2007 avlamna följande verksamhetsberättelse för år 2006.
Medlemsantalet uppgick - enligt tillgiinglig statistik - per den 3l december 2006 till
1467 medlemmar, varav 928 fullbaalande medlemmar och 539 familjemedlernmar.

Styrelsen har under året haft fiiljande sanmansåttning:' Ordinarie ledamöter: Nina Ljungquist
Gunvorlarsson Kassör
Helena tlavbrandt
Kerstin Stenberg

Torbjöm Nilsson Hemsidesansvarig
Bjame Tutturen

Suppleanter: Gabrielle Gjerswold
Ida Ahlbeck

Ordförande: Vakant
Sekreterare: Ambulerande
Södertiilje Fiiltbiologers
representant: Vakant

Valberedning: Jerker ldestam-Almquist
Jörgen Wide

- Revisorer: Hans Birgersson
Per-Olow Andersson

Revisorssuppleant: -r***å+ {A{*,*l
Under 2006 har 3 protokollförda styrelsemöten hållits utöver det ordinarie årsmötet samt
mail och telefonkontakter.

Kretsen har under året fiåmst arbetat med följande:
Kommunels planer
Kretsen har fortsatt bevakningen av det pagående planarbetet i kommunen.

Ostlånklen
Arbetet med en ny snabbjiirnväg mellan Jiima och Linköping, den så kallade Ostlänken,
framskrider. Bevalningen har fortsatt. Vårt tidigaxe yttrand€ har åfer skickats till
Banverket med några ftirtydligaaden



Strandskvdd
Kretsen har fortsatt bevakningen av kommunens hantering av shandskyddsiirenden.

Informationsinsats€r och möten:

Rapporter fran Helena Havbrandt år 2006 som deltagit i fina möten pa liins/riksnivå:

Ord{örandemöte 2811

Representarter frful ca 14 kretsar av de 26 i lånA deltog Helena rbpresenterade
Södertälje.
Alla presenterade sina verksamheter, progranl problem och flera bra id€er utbyttes.
Länsordförande Mårten Wallberg och Susanne Ortrnanns från kansliet presenterande
verksamhetsplan och en motion som liinsfööundet tillsammans med andra lZinsftirbund
ska skicka till riksstiimman.
Motionen handlade om "Starkare liinsförburd ger ståxkare ftirening" vilket betydar en
iindring i bidragssystemet. Åndring medftir att l5olo av bidragspotten kan anv?indas för
annåt iin projekt, dvs pengar kan sökas fiir att liinskansliet ska kunna stödja ketsama i sitt
arbete.
Aven Nina presenterade vår motion som gällde vattendirektivet. De kretsar som vill vara
med på motionen uppmanades att kontakta Nina.
Oscar Alvik från Miljöavgiftskontoret föreläste om triingselavgiftsförsöket.
Länsstämman 1/4
Helena H var på liinsstiiLrnman li4. Arthur Granquist förelåste om ekologiskt jordbruk.
Magnus Nilsson beråttade om trtingselavgifter. Mikael Karlsson
beråttade om tankar inför de nya verksamhetsrikslinjer som ska föreslås på
riksstlimman.

Riksståmman 17-18 juni
Kerstin Stenberg och Helena Havbrandt representerade kretsen. Ida Albeck skulle ha
deltagit men flyttade just dii fiån kommunen och kunde inte niiwara. Nina Ljungquist
deltog ftr riks.

Länsträffen 1/10
Helena var på ett möte för alla kretsar i Stockholms liin där 19 av 26 kretsar var
representerade. Kretsarna beriittade om sitt arbete. Manga hade haft lyckade kabaröer och
flera planerade att ha liknande under hösten. Stockholmskretsen hade tagit fram en guide
för arbete i kretsen som nu finns på deras hemsida. Saltsjöbadskretsen tipsade om en
lyckad ideologikvall för styrelsen för att hlirnta inspiration, dår de bjudit in Mårten
Wallberg från lånsförbundet. Vallentuna hade frågat sina medlemmar vad som ir viktigast
för föreningen. Enkätsvaren visade att bevaka naturskydd/fler natuneservat var viktigast,
sedan sjöns kvalitet som fanns i nårheten och nrmmer tre var kommunbevahing. Liingre
ned kom llandla miljövåinligt och studiecirklar.



Aktiviteter vi genom6rt:

Utstitllningen 'Tår man grilla hiir?" i samarbete med kommunens miljökontor med
anledning av mångkulturfuet. Visning och diskussion samt efterföljande årsmote for
kretsen.

Tjernobylolyckan 20 är 26/4: Experter och strålningsdrabbade förelåste om kiimkraft och
kiirnkraftsolyckan för 20 år sedan.Genomfördes tillsammans med andra lxetsar.

Se slåtteriingen blomma l/6: Guidning av Johan Pettersson (Järna hembygdsftirening)
runt skråddartorpskiirret vid Tullgam. Sex fiån SNF var med samt medlemmar fran Jäma
hembygdsförening.

Mljökabard Sweet Dreams 7/9: Ca 40 personer kom. Kvtillen avslutades med frågor till
en politikerpanel.

Ä.ngsslåtter 5/8: De var hiirligt väder och ca 20 entusiaster slog iingen gå rekordtid,
sommaren hade varit torr så gråiset var kort.

Kretsprogra m 2006
4-5 planerade akliviteter ståIldes in p g a få anmalningar m m.

S<idertälje den xx april 2007

Helena Harörandt Kerstin Stenberg Grmvor Larsson

Nina Ljungqvist


